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We were therefore buried with him through 
baptism into death in order that, just as Christ 
was raised from the dead through the glory of 
the Father, we too may live a new life.  
             Romans 6:4  

“Follow Me and I will make you fishers of men.”  Matthew 4:19b  



浸禮主日浸禮主日   
Baptism ServiceBaptism Service   

崇拜宣召 
Call to Worship 

Oh Come All Ye Faithful  齊來崇拜 (生命聖詩 88)/ 

Angles We Have Heard on High  天使歌唱 (生命聖詩 99) 

敬拜祈禱 
Opening Prayer 

 

詩歌讚美 
Praise 

Shout to the Lord  獻上頌讚/ 

Speak ，O Lord  主請說 

詩班獻頌 
Choir 

Gloria 

信息訓勉 
Message 

The People of God (1 Peter 1:1-5) 

神的子民 (彼得前書一章 1-5 節) 

受浸及見證 
Baptism and  
Testimony 

曾婉姗 Deanna Tsang,，陳張雪芬 Shuet Fan Chan 

王思慧 Shernei Wang ，周意興 Yee Hing Chow 

裘頌之 William Qiu 

回應詩歌 
Song of Response Power of Your Love 主愛大能 

奉獻回應 
Offering 

 

三一頌讚 
Doxology 

 
 

祝福差遣 
Benediction 

  

歡迎及報告 
Welcome/

Announcements 

新會友，証書及合照 

New Members，Certificates & Photos 

散會詩歌 
Closing Hymn 

 We Wish you a Merry Christmas 

   

  



 Notes 講道筆記 Notes   

題目 Topic ： The People of God (神的子民) 

經文 Scripture ： 1 Peter 1:1-5 (彼得前書一章 1-5 節)    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



中文堂感恩及代禱事項 

思想金句 
  

 

太 一 22-23 

這一切的事成就是要應驗主藉先知所說的
話，說：「必有童女懷孕生子；人要稱他
的名為以馬內利。」以馬內利翻出來就是
「神與我們同在」。 
  

感恩、代求 

 12 月 20 日及 27 日  受浸及轉會肢體感恩 

為七位受浸及八位轉會的弟兄姊妹感謝神，求主祝福他們繼

續在靈命上不斷成長，主恩滿溢。 

  

 

 

 

12 月 24 日中文聖誕外展慶祝 

求主幫助弟兄姊妹積極邀請未信主的親友出席聖誕慶祝會，

願意熱心參與當晚的事奉，像主人家身份去接待來賓，讓他

們感受主的愛。 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

  

    



中文堂家事分享 

歡迎第一次參加聚會的您，盼望您可以繼續參加我

們的聚會。會後有午膳，請留步享用。 

1. 歲晚祈禱會 將會在 12 月 31 日(星期四) 晚上 8-9:30 舉行，歡迎

 弟兄姊妹參加，感恩見證及分享。  

2.   恭賀受浸及轉會肢體，受浸：(中文堂) 陳張雪芬和周意興， 

  *李水浪和周意欣受浸在 27 日；(英文堂) Deanna Tsang  

  (曾婉 姗)，Shernei Wang (王思慧) 和 William Qiu (裘頌之)。  

  新會友：(中文堂) 陳張雪芬，胡耀明，胡任建喜，余金瑞 和 

  岑宗明；(英文堂) Shernei Wang (王思慧) ，Samuel Leung (梁

  子祈) 和 Victoria Kwok (郭令希) 。 

 

3. 已訂購 2016 年每日讀經釋義的弟兄姊妹請在大堂外領取及付

 費。標準本$30，大字本$34。如有需要，教會可提供半費資

 助。如需額外訂購，請儘早聯絡 Tim Kwok. 

 

4.  中文聖誕外展 慶祝將於 12 月 24 日晚上 7:30 舉行，晚膳於

 6:00 開始，成人每位五元，6-12 歲三元，6 歲以下及新朋友免

 費，崇拜後請在大堂報名。報名時請登記新朋友名字及小朋友

 數目，以便預備及教會代禱。另特設"Star Trip Christmas: 

 Our Faith Awakens."兒童節目，懇請弟兄姊妹邀請你未信主的

 親友一同出席，歡度聖誕。請向 Sarina 報名及查詢。 

  教會傳道部鼓勵弟兄姊妹同心為未信主的親友禱告，尤其在聖

 誕期間，熱心傳福音及邀請親友出席聖誕慶祝晚會。現已預備

 "代禱咭"，請弟兄姊妹寫下未信主親友的名字及個別需要，

 放在 "代禱咭收集箱" (已放在教會正門旁的枱上)。  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

5.   12 月 27 日教會午飯暫停一次，從 2016 年 1 月 3 日開始新收費

  五元正。  

 

6.   迦勒團契及約書亞團契將於 1 月 2 日(星期六) 晚上七時半舉行

  聯合聚會。主題:「教會團契前瞻」。薛治平牧師將會講解團

  契前面的方向及如何配合教會。晚膳六時正，費用: 成人$6，

  兒童 6-12 歲 $2，6 歲以下免費。附設兒童節目及托兒 服務。

  歡迎弟兄姊妹及親友參加。詳情及報名請與 Veronica Tang，

  Julia Yu 或 Stanley Fong查詢。 

 

7. 請各部門負責人需於 1 月 31 日 (最後限期) 前提交 2015 年度年

 報報告及活動照片電郵給教會幹事雷笑薇姊妹

 (shirley.louie@ncac.ca)，撰寫年報乃部門負責人的責任，懇請

 弟兄姊妹作忠心的僕人，按時提交報告。 

  若閣下動筆需時，請盡早開始。  

 

8.   多謝弟兄姊妹們在金錢上支持宣教事工。今年的目標是 

  ＄100,500.00，到現在籌得$93,800.00。希望大家繼續參與，達

  到目標。  

 

9.  11 月 28 日事奉同工及領袖週年進修會的內容及錄影已登在教

  會的網站，歡迎到會友專區參與並代禱，如有查詢，請聯絡

  Tim Kwok。  

 

 

 

中文堂家事分享 



Congratulations! 

Deanna Tsang, Shernei Wang  and  William Qiu of the English congrega-

tion; Shuet Fan Chan  and  Yee Hing Chow  of the Chinese congregation  

will be baptized today! Yee Shin Chow and Daniel Lee will be baptized 

on 27 Dec.. And welcome  Shernei Wang, Samuel Leung and Victoria 

Kwok of the English congregation; Shuet Fan Chan , Nelson Wu, Kitty 

Wu, Grace Yu and Edward Shum of the Chinese congregation as new 

members of NCAC. 

Lunch Service 

There will be NO lunch service on Dec. 27 and starting from 2016, the 

cost will be changed to a flat rate of $5 per person. 

Mission Fund 

Thank you for your financial support. Our goal this year is to raise 

$100,500.00. We have received $93,800.00. Please continue to contrib-

ute! 

2015 Annual Report 

All Ministry leaders– Please submit a pictorial report to Shirley 

(Shirley.louie@ncac.ca) by January 31, 2016. 

Chinese Christmas Celebration 

will be held in our church on December 24 at 7:30pm and dinner at 

6:00pm. Dinner cost is FREE to guests and children aged under 6, $5 for 

adults, $3 for children aged 6-12. It also includes Children Program fea-

turing “Star Trip Christmas: Our Faith Awakens.” Please invite your 

relatives and friends to join this event. For registration and enquiry, 

please contact Sarina Cheung. 

 English Congregation - Announcements  



Reflection 

Give joyful thanks to the Father, who has qualified you to share in the 

inheritance of his holy people in the kingdom of light. 

For he has rescued us from the dominion of darkness and brought us into 

the kingdom of the Son he loves, in whom we have redemption, the for-

giveness of sins.  

(Colossians 1:12-14 － NIV) 

 

Prayer Items — Focus on Christmas 

 For how much God loved us, enough to send his son to earth to save 

us  

 For what Christ's birth means in our lives, salvation, and hope for the 

future  

 For the love and joy we've experienced this year, and that we will 

share it with others  

 That amidst all the celebrations and gifts, we will remember the sig-

nificance of the holiday season  

 

Other Prayer Items 

Pray for brothers and sisters to live out Christmas spirit and share gospel. 

Pray for our invitation work and love action towards non-Christian 

friends and families. 

 Changing the World Through 

Praise and Prayer  



 

   

 



 Testimonies  

Deanna Tsang 

Good Morning everybody, my name is        

Deanna. I grew up in Christian home, I 

remember I have been going to church for 

as long as I remember. I moved to Beijing, 

China for grades 1-8, where freedom of 

religion was very restricted China and my 

family went to a church where only for-

eigners were allowed. This church was so 

large that each service had thousands in 

attendance every Sunday. With Cantonese, Mandarin, and English congrega-

tions.  Because it was so big I never had a chance to get to know the Lord on a 

personal level; I was just going to church because my family did. As far as I 

was concerned Beijing was my home, I had no Christian friends, I had no Chris-

tian community and it didn’t bother me at all, that life was all I knew. In grade 8 

there was a series of events that happened in my life I could never have imag-

ined. I had was hospitalized for having trouble breathing, both a very good 

friend of mine and my best friend’s mother passed away, and my parents de-

cided move across the world to Toronto away from everyone and everything I 

knew.  At this time I had hit a low. I was lost, angry and very frustrated. I was 

mad at God. All my life I had been told God is a merciful Lord, he loves every 

last person, and he’s always there for you. So I kept asking him why. I kept ask-

ing myself, if there really was a God how could he let things like this happen? 

How could he allow this? With this this toxic attitude, I moved to Canada and 

began high school in an alien country as far away from God as I ever was.  

 



 Testimonies  

 

It was purely by God’s grace that one day in grade 10 I decided to check out my 

sisters Tumblr website, (an online blogging platform) and saw her posting bible 

versus and about how god had been working in her life. It resonated with me 

because I had never witnessed someone ‘from my generation’ walking with 

Christ, as I never had a chance to have a Christian community or see people 

who lived with God in their lives. From that time I felt a pull to Christ. I 

thought, maybe it’s possible to know my sisters God, maybe there’s more to 

Christ than I know. So I tried to listen to his word in Sunday school, during ser-

mons, and I tried to find my way through him. But I wasn’t fully walking in his 

path. Stumbling between wanting a relationship with God and wanting to live 

life on my own terms. Last year, STM came around and God placed a heavy 

burden in my heart to go. I was hesitant because I didn’t think I was ‘Christian 

enough’ or good enough in any sense, but God spoke to me and said: “I gave 

you life, so it’s your turn to give your life to me.” In hearing that, I decided to 

follow Christ not just as a Sunday routine but as a new life in him. I accepted 

that I’m imperfect. He died for all of us out of love, and saved us all. Looking 

back now I truly am blessed with God’s plans. I saw everything he had planned 

in my life was to bring me to him and the way he has worked in my life that’s 

given me a new understanding, patience, and peace that I find in the Lord 

knowing he is the one above everything.  

 

 



 Testimonies  

Shernei Wang 

Good Morning everybody, my name is 

Shernei Wang. After I was born, my mother 

brought my sister and I to church in Canada, 

but around a year later, we had to move to 

Malaysia. Since my mother was foreign to the 

country and had no friends at the time, we 

stopped going to church. My father’s family 

worshiped Buddhism and that was what I 

grew up worshiping as well. It wasn’t until 

2005 when my father was diagnosed with stroke, and a Christian couple had 

visited my family. They shared their testimonies with us and invited us to 

church that Saturday, and since then, we continued attending church. During 

that time, my father’s situation was becoming worse. He was a stubborn man, 

and for a while, he didn’t want to open up his heart to accepting Christ as his 

Lord and savior. Everyone at church prayed for him, and slowly, his illness 

started to fade. Eventually, he accepted Jesus and was baptized with my mother. 

Through many years of prayers, I was able to witness God’s healing through my 

father, and because of this miracle, I was able to see that God is real. Not so 

long after moving back to Canada in 2007, a friend from school invited my fam-

ily and I to NCAC where I met a lot of amazing people that experienced 

through the tough and happy moments in my life.  

Throughout my walk with God, I have stumbled many times and doubted His 

work. Many unfortunate events has happened in my life, which led me to ques-

tion God many times. I have fell away from God previously and had based my 

achievements in life solely upon my own hard work. However, every time I dis-

tanced myself with God, He always pulled me back. Whenever I became  



 Testimonies  

 

depressed, I noticed that I never felt completely alone. There was always a con-

stant reminder in my head telling me to trust God and to place my burdens in 

His hands, and He will do the rest.  

God has placed many influential people in my life so that He can perform His 

work through them, in order to shape me into the person He wants me to be. I 

believe everything that has happened in my life so far is all planned out by God 

and that nothing was coincidental. God sent me to earth to witness the miracles 

that he has performed in my life so that I can share his doings in my testimony 

today. There is a scripture in the bible that helped me make this important step 

in my walk with God. It’s about John the Baptist who preached about the Gos-

pel to people of Judea and asked them to repent and whoever believes in the 

Gospel can be baptized. It says, “People went out to him from Jerusalem and all 

Judea and the whole region of the Jordan. Confessing their sins, they were bap-

tized by him in the Jordan River.” (Matthew 3:4-6). Just like that, people who 

believed in Jesus were baptized. I remember my Sunday school teacher, Sam 

Yeung, asking us thought provoking questions about baptism one day. He 

taught us that it is actually not our personal readiness that decides whether we 

are ready to get baptized, but it is God’s decisions. I realize that God has 

planned out my entire life on earth, and one of them includes getting baptized. 

Looking back, I remember the comfort that God has given to me during my 

lowest and joy at my highest, and has blessed me with everything I need in my 

life. Without Him, I will never be satisfied, as my life will never be complete. 

Thank you, and God bless. 



 Testimonies  

William Qiu 

I was not born into a Christian family but I remember 

times when I was young that I would attend my 

neighborhood church. I was too young at that time to 

know who Jesus Christ was and what it meant to be a 

Christian. I didn’t have much say on what I wanted to 

do but I remember that my brother stopped going be-

cause his friends stopped going, which in turn made 

me stop going too. Up until the summer of grade 6, 

Raymond Kwong, who I met at Kumon, told me to 

come to his church which was New Covenant Alliance Church. I wanted to be nice and 

didn’t want to turn the offer down, so I decided to go. I remember meeting my first few 

friends that day. I don’t remember if I got along with them, but I must have because I 

came back the following weeks. But one thing still remained the same, I didn’t under-

stand who Jesus Christ was and what Christianity was all about. I was always shy when 

it came to bible studies and story time. I never had interest to listen nor participate. It all 

seemed like fun and games to me. Recently in the summer during our softball season, I 

really started to think about my walk with God after hearing the many stories and testi-

monies of other players and how they accepted Jesus as their Savior who died on the 

cross for their sins. I remembered that I would have had some problems during some of 

the weeks of summer and I would pray for guidance and help. I would go to service the 

following week, and the message perfectly addresses to my problem and I was just as-

tonished. At first I thought it was just a coincidence that I was able to relate to it so well. 

I would continually pray for myself and I would come back the next week hearing a 

message that felt like God was speaking to me. There were recurring moments where I 

noticed God was present in my life which really stuck out and caught my attention. Af-

ter spending more time with God and learning what it means to be a Christian, I am now 

able to say that I accept Jesus Christ as my Lord and Savior who died on the cross for 

me to save me from sin. Knowing how I am saved by the love of God is truly a blessing 

that will definitely influence my actions for the rest of my life.    



見證集 

陳張雪芬姊妹 

信主前的我為了生活奔波勞碌，沒有時

間去認識真神。對於兒女信耶穌返教

會，我從沒有反對。在 1990 年，我移

民來到加拿大。由於兒子 Dennis 的邀

請，我開始參加基約宣道會的聚會，但

對於信仰沒有認真思想。其後因為種種

原因，例如到頤康中心做義工、在朋友

的店舖做兼職及參與粵曲歌唱等社交活動，慢慢減少參加教會的活

動。2015 年 7 月，黃李月嬋姊妹邀請我出席王祖藍見證佈道會。 

當聽完佈道信息後，內心感到真正的平安和喜樂，因為相信耶穌基

督為我的罪被釘死在十字架上，並且從死裡復活。我願意接受主耶

穌為我的救主。在佈道會完後回家的路上，我對黃太說:『我有一個

請求，若果可能的話，請你每個主日都來接我返教會敬拜神。』 

信主之後，我開始投入教會生活，弟兄姊妹對我很好，讓我很快便

融入教會的大家庭。我有參加團契，主日學及主日崇拜敬拜神。我

有一個盼望，就是立志跟從主耶穌，永遠成為神的兒女。  



見證集 

周意興姊妹 

在未信主之前，我是一個沒有安全感的人，

常常為明天擔憂。每天除了工作還是工作。

自問還算是個好人，怎麽在上帝的眼中就成

了罪人？不接受耶穌基督。後來無意間得罪

了小人，從此過着黑暗，痛苦和詛咒的日

子。每天苦苦的掙扎，為了能擺脱苦境，拜

偶像，請神婆作法事，但是都不能幫我。就在我人生最無助的時

候，主耶穌拯救了我。在妹妹的請求下，跟隨黃太來到基約宣道

會，認識了翟林展麗傳道，明白了真理，知道耶和華神才是唯一的

真神，他造天地萬物，滿有能力。為了拯救我們這班罪人，差派獨

生子耶穌基督來到這世界，釘身十字架，流寶血，第三日復活。正

如使徒行傳第四章 12 節所講，除他以外，別無拯救。因為在天下人

間，沒有賜下别的名，我們可以靠着得救。在翟林展麗傳道的帶領

下，决志信主。感謝讚美主，拯救了我的靈魂，賜我自由，平安。

讓我和我的家人都蒙福。現在的我憑信心，凡事交托給神。 

 



見證集 

Yee Hing Chow 

Before I accepted Christ as my savior, I had very little confidence and I was 

always worried about my future and what tomorrow might be like. My life was 

pretty mundane, I would go to work, eat and sleep and repeat the same thing 

day after day. I consider myself an upright person, a person of good character; 

hence, I find it difficult to accept the fact that I am a sinner in God’s eyes; I re-

fused to receive Jesus as my God.  

Inadvertently I might have done things that upset someone who had cast a de-

monic curse on me. From then on, I felt tortured and cursed on a daily basis 

with feelings of sadness and struggle of daily life chained me down in sorrow. 

To relieve myself from this curse, I turned to a medium and sought out a spiritu-

alist for help. They all failed to lift me out of this demonic cast.  

My life had come to a dead end; it was my sister who urged me to come to 

NCAC with Mrs. Wong. It was there I met with Pastor Ginny, who shared the 

word of God and that He is the way, the truth and the light. He created the uni-

verse, He is the Almighty God. In order to save us from our sins, He sent His 

only beloved son who bore our sins as his body lay on the cross, so that we 

might die to sins and live for righteousness. God raised Him up on the 3rd day. 

In Acts 4:12, “Salvation is found in no one else for there is no other name under 

heaven given to mankind by which we must be saved”  

Through Pastor Ginny’s preaching and teaching, I decided to accept Jesus as my 

personal savior. Praise the Lord in saving my soul, freeing and granting me the 

inner peace. I am so thankful for His blessings to me and my family. Now I 

commit everything I do to the Lord, trust Him with my needs and future.  Thank 

you! 



上週人數  

Last Week’s Attendance ： 

  上主日奉獻： 
Last Week’s Offering 

中文堂 
Chinese 

英文堂 
English 

中文堂崇拜 Chinese Worship 122   常費 General Fund $4,541.00 $2,725.00 

英文堂崇拜 English Worship 53   感恩 Thanksgiving 330.00 50.00 

兒童崇拜  

Children’s Worship (Kids/Helpers) 
19/5 

  宣教 Missions Fund 
1,270.00 1,000.00 

中文主日學 Chinese Sunday School 78   維修 Repair Fund 0.00 0.00 

兒童主日學  

Children’s Sunday School 

Bible & Breakfast (Kids/Helpers) 
15/4 

  其他 Other  

(啟發課程 

Alpha Course) 90.00 0.00 
    合共 Total $6,231.00 $3,775.00 

 
 

   
  

            

This Week’s Service Workers 本主日崇拜聖工人員： 

講員 Speaker ： 
浸禮 Baptism： 

Rev. Dr. Vinson Samuel (岑唯信牧師) 
Rev. Simon Sit (薛治平牧師) 

崇拜組長 Worship Leader ： David Wong & Emily Tsui (徐韓嘉恩) 

翻譯 Interpreter ： Emily Tsui (徐韓嘉恩) 
 

影音 A/V ： Ricky Leung (梁振榮) 

Chan Ka Lok (陳家樂) 

Jessica Kwok 

Jonathan Yeung 

司事 Usher/Greetings ： Sarina Cheung (張小芬) 

Shirley Louie (雷笑薇) 

Ethan Tsui 

Keith Lau 

  

  

  

Next Week's Service Workers 下主日崇拜聖工人員： 

 
 English Congregation 中文堂  

講員 Speaker ： 陳孟賢博士 Rev. Dr. Vinson Samuel 

崇拜組長 Worship Leader ： 翁李翠嫦 David Tong 

司琴 Pianist ： 徐韓嘉恩  

讀經 Scripture Reader ： 方李佩英 David Tong 

影音 A/V ： 梁振榮 、陳家樂 Samuel Leung and  

Matthew Leung 

司事 Ushers ： 張小芬、雷笑薇 Megan Tsui 

接待 Greeters ：  Jasmine Vinson 



粵語聚會 

粵語崇拜： 主日十一時十五分 主日學： 主日九時四十五分 

團契： 迦南團 （年長） 每月第四個星期六早十時正 

  迦勒團 （中年） 每月第一個星期六晚七時半 

  約書亞團 （家庭） 每月第二個星期六晚七時半 

  加利利團 （就業） 每月第四個星期六晚六時正 

關懷小組： 與李志誠弟兄聯絡 不同時間及地點舉行 

   

Sunday Schedule 

English Worship: 9:45 am English Sunday School: 11:30 am 

Children Worship 9:45 am Children Sunday School: 11:30 am 

        

English Programs 

FOG Fellowship Date: Friday @ NCAC 

Contact: Joanne Lee 

Two ways we would love 

for YOU to join us: 

1. Commit to a Small Group.  

 A small group is not just another thing to do each week, nor 

is it a social gathering.  Rather, it is a community of people 

who are committed to Jesus and to being vulnerable with 

each other.  It is a band of people desiring to grow in their 

faith, learning to love the Word and wanting to share their 

faith with others.  If this sounds like something you are 

interested in, we have three small groups: downtown,  

midtown and uptown.  

 2. Join us for lunch.  

 Food was an important part of community building in the 

Bible. People gathered together and celebrated and feasted. 

Community is important to us.  Therefore we love food! 

Each small group will meet over coffee and snacks, and 

maybe even go out for lunch after Sunday Service.  Join us 

as we enjoy food and each other. 

Small Groups 

For information, please 

contact: 

Downtown: Lydia @ Lydia.low@gmail.com 

 Midtown: Louisa @ named.louisa@gmail.com 

 Uptown: Keith @ laukeith50@gmail.com 



主任牧師 Senior Pastor ： 薛治平牧師 Rev. Simon Sit 

英文牧師 English Pastor ： 岑唯信牧師 Rev. Dr. Vinson Samuel 

兒童事工 Children Pastor ： 黃以美傳道 Pastor Amy Wong 

教會幹事 Administrative Assistant ： 雷笑薇小姐 Miss Shirley Louie 

地址 Address ： 1490 Birchmount Rd., Scarborough, ON  M1P 2E3 

電話 Tel ：                      (416) 288-1770, (416) 288-0158 

網址 Website ： www.ncac.ca   office@ncac.ca 電郵 Email ： 

http://www.ncac.ca

